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P r o t o k ó ł    Nr    XVIII/2019 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 10 marca 2020 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1800, zakończono o godz. 1825 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 17. Nieobecni Radni: Wiesław Brzozowski,  Zdzisław 

Dąbrowski,  Agnieszka Kuźma,  Marcin Żebrowski.  

wg załączonej listy obecności. 

 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta.  

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, otworzył obrady 

XVIII Nadzwyczajnej Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów, stwierdzając kworum. 

Powitał Panią Iwonę Kowalczuk - Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, 

Panią Adriannę Saganek - Sekretarza Miasta i  Radnych. 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Projekty uchwał.  

  1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów- 

  druk Nr 1 

2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020 – druk Nr 2 

3/ w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego-  

 druk Nr 3 

4/ w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego-  

 druk Nr 4 

 

3. Zamknięcie obrad Sesji.  

 

Pkt. 2. Projekty uchwał: 

 

1/ / w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów- 

 druk Nr 1 

Głos zabrał Pan Radny Jerzy Racki, który zadał pytania w następujących 

kwestiach: 

 kiedy Radni zostaną zapoznani z efektami pilotażowego programu systemu 

segregacji odpadów komunalnych i czy ten system obejmie wszystkie  

ciechanowskie osiedla o zabudowie wielorodzinnej? 
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 zasadności (przed innymi ważnymi potrzebami inwestycyjnymi miasta) 

budowy parku przy ul. Augustiańskiej? 

 finansowania Parku Nauki Torus? 

 zmniejszenia środków finansowych na zadanie „program profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego”? 

 z czego wynika kwota długu 75.199.622,00 zł i czy jest to aktualny dług 

miasta?  

 

Odpowiedzi na te pytania udzieliły: 

Pani Iwona Kowalczuk - Zastępca Prezydenta Miasta, która udzieliła odpowiedzi w 

następujących kwestiach:  

 Radni zostaną zapoznani z efektami pilotażowego programu systemu 

segregacji odpadów komunalnych podczas analizy stanu gospodarki 

odpadami komunalnymi. Objęcie pozostałych  ciechanowskich osiedli o 

zabudowie wielorodzinnej tym systemem   będzie uzależnione od 

pozyskania środków finansowych z Narodowego Programu Ochrony 

Środowiska. 

 Teren przy ul Augustiańskiej jest objęty miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego od 2014 roku, który przewiduje że będą 

tam zlokalizowanie „tereny zielone”. W związku z podejmowaniem przez 

miasto działań proekologicznych, zasadne jest tworzenie kolejnych 

przestrzeni zielonych i w to zadanie wpisuje się  budowa parku  

przy ul. Augustiańskiej. 

 Wpływy z biletów wstępu pokrywają bieżące finansowanie Parku Nauki 

Torus i uzasadnione jest inwestowanie w nowe eksponaty’ skierowane na 

edukację i potrzeby odwiedzających ten obiekt. 

 zmniejszenia środków finansowych na zadanie „program profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego” spowodowane jest 

dostosowaniem kwot finansowania do możliwości pozyskiwania 

szczepionek, które nie są dostępne na rynku w odpowiedniej stosownie do 

potrzeb ilości. 

 

     Pani Iwona Kowalczuk - Zastępca Prezydenta Miasta, poinformowała, że UM czyni 

przygotowania zmierzające do pozyskania jak największych środków finansowych  

z perspektywy finansowej UE na lata 2021-2027. 

 

 

 

Pani Ewa Szeluga - Skarbnik Miasta, która udzieliła odpowiedzi w kwestii kwoty długu 

75.199.622,00 zł. Kwota ta zawiera zadłużenie z lat ubiegłych i dług planowany  

na 2020 rok. Dług ten w miarę możliwości jest systematycznie zmniejszany.  
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Głos zabrał Pan Radny Andrzej Bayer, który  

zadał pytanie dotyczące planowanej w okolicach ul. Augustiańskiej zabudowy 

wielorodzinnej. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Iwona Kowalczuk- Zastępca Prezydenta Miasta, która 

poinformowała  że plan zagospodarowania przestrzennego rejonu planowanego parku nie 

przewiduje zabudowy wielorodzinnej. Jedna działka na terenie po byłej cukrowni nie jest 

objęta planem zagospodarowanie przestrzennego i jej właściciel rozważa różne formy jej 

zagospodarowania. Do UM nie wpłyną żaden wniosek o dotyczący planowanego sposobu  

jej zagospodarowania przez właściciela. 

 

Uchwała 11 głosami za, bez głosów przeciwnych i 6 głosami wstrzymującymi się 

została podjęta i nosi nr 213/XVIII/2020; 

 

2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020 – druk Nr 2 

Uchwała 11 głosami za, bez głosów przeciwnych i 6 głosami wstrzymującymi się 

została podjęta i nosi nr 214/XVIII/2020; 

 

3/ w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego-  

 druk Nr 3 

 

Uchwała 17 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 215/XVIII/2020; 

 

4/ w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego-  

 druk Nr 4 

 

Uchwała 17 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 216/XVIII/2020. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miasta, zapytał Radnych czy mają jeszcze jakieś sprawy 

nieporuszone w trakcie przyjmowania uchwał? 

Radni nie wyrazili woli zabrania głosu. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miasta, Krzysztof Leszczyński zamknął obrady XVIII 

Nadzwyczajnej Sesji RM Ciechanów. 

        

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

              

 

  Przewodniczący Rady Miasta 

 

             /-/Krzysztof Leszczyński 

 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 










